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El Ple de l'Ajuntament aprova els Pressupostos pel 2006

Dimecres 30 de novembre de 2005
El Ple de l'Ajuntament de Castellar va aprovar ahir el vespre els Pressupostos per al
2006 amb els vots a favor de l'equip de govern (CIU i ERC) i els vots en contra dels
cinc regidors dels PSC i del regidor d'ICV-EUiA. L'import del pressupost general
per al proper exercici, incloent les inversions, suma un total de 27,5 milions d'euros,
una quantitat molt similar a la de l'exercici anterior. Tal i com va explicar
l'alcaldessa, Montse Gatell, l'equip de govern aposta per una "política de
coherència, i per tant es continuen prioritzant els mateixos grans àmbits de
l'any passat, és a dir, la neteja viària, les polítiques socials i l'atenció
ciutadana". La regidora del PSC, Rosa Massot, va criticar la reducció de les
inversions, que és 2,3 milions d'euros inferior a la quantitat de l'exercici anterior. La
regidora també va criticar que el sòl del futur polígon industrial de Can Bages es
vengui abans de ser urbanitzat, "ja que qui el compri tindrà la plusvàlua
pràcticament regalada". Massot també va alertar l'equip de gorvern sobre
l'augment de l'endeutament, perquè, va dir, "s'està arribant al nivell màxim" i va
qualificar el pressupost "d'enganyós, que no mira a mig ni a llarg termini i que
no és de contenció, ja que augmenten les despeses fixes i, amb això,
l'endeutament". Per la seva banda, el regidor de ICV-EUiA, Xavier Garcia, va
destacar que "és un pressupost amb molt poc contingut social", contràriament al
que havia afirmat l'equip de govern. Garcia va demanar, un any més, la creació d'un
departament de rendes i va coincidir amb el grup socialista a criticar l'increment de
les despeses en comunicació, que aquest any augmenta per la major informació
sobre els serveis municipals i les obres de la plaça Major, les campanyes de
convivència i ciutadania i pels actes de celebració del 25è aniversari de Ràdio
Castellar. En referència a la plantilla de personal de l'Ajuntament per al 2006, que
també es va aprovar ahir amb els vots a favor de l'equip de govern i en contra de
PSC i ICV-EUiA, el regidor socialista Pepe González va dir que "recull un
increment astrònomic, del 16%, respecte l'any 2005, i per tant fa augmentar les
despeses fixes". La regidora de Règim Intern, Gemma Perich, va respondre que
"l'increment de personal respon a un increment de serveis que l'Ajuntament
dóna als seus ciutadans". Pel què fa a les inversions, el regidor Pepe Gonzàlez va
criticar que, en aquest sentit, "el pressupost per al 2006 és el menys ambiciós, i a
més les inversions queden condicionades pel projecte d'ampliació i remodelació
de la Plaça Major". El regidor d'hisenda va respondre que les inversions estan
planificades a 4 anys vista, en base al Pla d'Acció Municipal, "per tant hem de fer
una valoració final quan es tanqui la legislatura". A banda de l'aprovació del
pressupost, al ple també es van debatre 4 propostes de resolució presentades. Els
grups PSC i ICV-EUiA van presentar una proposta conjunta per la creació d'un
consell de comunicació municipal, que va ser votada en contra per l'equip de
govern. També és va desestimar una altra proposta de resolució presentada de forma
conjunta per PSC i ICV-EUiA sobre la creació d'una comissió per l'elaboració d'un
reglament a l'hora d'atorgar distincions. Tal i com va explicar la regidora socialista
Antònia Pérez, la proposta es va presentar arrel del recent anunci que el futur
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pavelló municipal rebrà el nom de Dani Pedrosa en reconeixement a les seves
victòries esportives. El PSC també va presentar en solitari una proposta, que va ser
aprovada per tots els grups, de suport als treballadors de l'empresa ACC Spain de
Sant Quirze, que es podrien quedar sense feina pel possible tancament de la factoria.
Dels 800 llocs de treball afectats, 23 són ocupats per treballadors de Castellar del
Vallès. Finalment, tots els partits polítics van consensuar la proposta d'ICV-EUiA
perquè representants dels usuaris s'integrin a la comissió de seguiment d'UBAE,
l'empresa concessionària de la piscina municipal. La regidora del PP, Sandra Roig,
va excusar la seva absència del ple.

Avís legal
Sobre el web
Accessibilitat
Mapa web

Ajuntament de Castellar del Vallès · Passeig Tolrà, 1 | 08211 Castellar del Vallès |
Tel. 93 714 40 40

/33055/descriptiu/
/33066/descriptiu/
/33077/descriptiu/
/13219/mapaWeb/

